
Zápis z řádného zasedání AS SU FPF dne 6. 2. 2023 

 

Přítomni: Mgr. David Radek, Ph.D., doc. PhDr. et. PaeDr. Miloslav Vondráček, Ph.D., Ph.D., 

Karel Hasík, Mgr. Miroslav Urbanec, Ph.D.,  BcA. Adéla Pluhaříková, doc. Mgr. Jiří 

Siostrzonek, Ph.D.  MgA. Miroslav Zeman,  Mgr. Kamil Matula, Ph.D. 

Mgr. Pavla Bergmannová 

 

Omluveni:. Bc. Laura Škrobánková 

Hosté: prof. PhDr. Irena Korbelářová, Dr., Ing. Mgr. Josef Svoboda 

 

Program jednání:  
1. Projednání programu jednání 

2. Návrh zásad pro přiznání prospěchových stipendií za akademický rok 2022/2023 studentům 

prezenční formy bakalářských a magisterských studijních programů 

3. Různé 

 

Ad1) Program jednání byl schválen 7 hlasy 

 

Ad2) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 1/23/AS -  Návrh zásad pro přiznání prospěchových 

stipendií za akademický rok 2022/2023 studentům prezenční formy bakalářských a 

magisterských studijních programů. Komentář podala děkanka fakulty, zásady a pravidla 

zůstávají stejná. Došlo k finančnímu navýšení stipendií. Prospěchová stipendia se týkají pouze 

studentů v prezenční formě studia.  Studenti, kteří ukončí studium bc. zkouškou a pokračují 

v mgr. nav. studiu, nemají na prospěchové stipendium nárok za bc. studium, pouze v tom 

případě, pokud je žádost podána ještě před ukončením bc. studia. Prospěchová stipendia se 

týkají přibližně 30 – 50  studentů za rok. 

Hlasování: 9 hlasů pro 
 

Ad3)  Různé 
Děkanka informovala o situaci, která se týká ULGATu. NAÚ bude ještě do konce března 2023  

hodnotit doplněné připomínkované informace v akreditačním materiálu ULGATu. Na konci 

roku 2022 skončily na tomto ústavu všechny projekty, nejsou zapsaní studenti. Část pedagogů 

má výuku na SP HKDvRP. Někteří pracovníci ukončili pracovní poměr dohodou. Někteří jsou 

zapojeni do projektu NAKI.  NAÚ vytýká této akreditaci nedostatečné personální obsazení, 

nedostatečnou tvůrčí činnost. Může dojít k finančním sankcím, proto je nutné Gastrocentum 

využívat co nejvíce – spolupráce s Hotelovou školou. 

 

Doc. Vondráček – zda by se nedalo Gastrocentrum využívat v rámci CŽV. Děkanka 

konstatovala, že je to jedno z možných využití do budoucna. 

 

Mgr. Bergmannová – dotaz na Den otevřených dveří.  Reagovala děkanka – budou 2 termíny 

(1 virtuální, 1 přímo na místě v budově Masarykova) 

 

Dr. Radek –  dotaz na činnost Asociace děkanů filosofických fakult, v mediích byla zmiňována 

varianta stávky, v případě nepřiznání zvýšených finančních prostředků na mzdy na 

filosofických fakultách. Probíhají jednání mezi filosofickými fakultami a MŠMT a MF. 

Děkanka vysvětlila postoj Asociace a reagovala na další dotazy. Konference rektorů se k této 

otázce staví negativně. 

 

Příští zasedání bude 6. 3. 2023 od 13.00 hod. v zasedací místnosti děkanátu. 



Usnesení 

1. Akademický senát FPF SU schvaluje č. j. 1/23/AS -  Návrh zásad pro přiznání 

prospěchových stipendií za akademický rok 2022/2023 studentům prezenční formy 

bakalářských a magisterských studijních programů 

 
 


